
Protokoll från Tössebäckens Intresseförenings Årsmöte 170708 
 
Närvarande: 
Lars Moberg; Göran och Ann-Katrin Elofsson, Björn och Lotta Svensson, Eva Hamnebo, 
Henrik Fredriksson, Terje och Bergljot Stenbeck, Lennart och Gunhild Storm, Margita 
Olsson, Albert och Eva Langenbach, Staffan och Eva Sindsjö, Lars-Åke och Anita Karvik, 
Peter och Christina Gyllander 
 
Ärenden: 

1. Ordförande Lars Moberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Val av mötesordförande: Lars Moberg 
Val av sekreterare: Christina Gyllander 
Val av justeringsmän: Björn Svensson, Eva Hamnebo 
 

3. Ordförande redogjorde verksamhetsårets händelser: 
• Sommarfest på Svegön, samt kubbtävling. 
• Höströjning bortom badberget. 
• Grantändning. 
• Gransläckning. 
• Städdag den 6/5 2017. 
• Styrelsemöte 20/5 2017. 
• Kommunen har kontaktats gällande VA. Lars Moberg har kontaktat kommunen 

gällande tidsplan. Planerna är förskjutna. Krävs justeringar i vattentornet i Tösse. 
Varje fastighetsägare ska komma att få information gällande accesspunkter till sina 
fastigheter. Nytt informationsmöte kommer att hållas i augusti. För att koordinera 
detta finns en arbetsgrupp bestående av Lars Moberg, Lennart Storm och Henrik 
Fredriksson. 

• Fritidschef Victor Weiberg: Lars Moberg har kontaktat honom gällande frågor 
kring hamnen. Vassröjning, båtplatser, sopkärl, blommor, lutning mm.  

• Vassröjning-är på gång. 
• Väg-gatuenheten Niklas Ekberg: Lut har spritts på vägen för att minska 

vägdammet. Kommunen har ansvar för vägen. 
• Soptunnor-gatuenheten Niklas Ekberg.  
• Parkförvaltning-Blommor till hamnen. Löfte finns. Behöver finnas en lokal 

blomvattnare. 
 

4. Föreningens ekonomi: Kassören redogjorde för detta. 
Ekonomi-31/12   Ekonomi- 8/7 2017 
Kassa:2296,20.-  Kassa: 2786,20.- 
Bank: 4065.-  Bank: 4665.- 
Totalt: 6361,50.-  Totalt: 7461,20.- 

 
Inkomster 2016:   
Medlemsavgifter: 2100 
Utgifter:  
1415,80.- 
Resultat: 
684,20.- 



Bankkonto: SEB: 5119-00 787 67 
 
Medlemsavgifter: 
Swish-betalning. Kräver en årsavgift på 500 kr samt kostnad för varje transaktion. 
Årsmötet fattade beslut om att inte att använda Swish. 
 

5. Fastställande av medlemsavgifter:  
Årsmötet fattade beslut om att fastställa medlemsavgiften till 100 kr /fastighet. 
 

6. Ordförande presenterade förslag till verksamhetsplan: 
• Arbetsdagar vår och höst. Skötselområde som löper i 3-årsperioder. 

Tillåtelse finns att röja ut på udden. Bro över bäcken ut till udden. Pålar för 
bro finns redan. Vi hyr de maskiner som behövs. 
Arbetsgrupp:  
Pär Lindström, Staffan Sindsjö,  

• Grannsamverkan i samarbete med polisen. Föreningen har ett möte med 
polisen, försäkringsbolagen deltar. En koordinator i Tössebäcken behövs och 
som initierar ett första möte. 
Arbetsgrupp: 
Göran Elofsson, Peter Gyllander. 

• Sommar och höstfest: 
Sista helgen i juli. 
Helgen innan 1:advent. Kombination höstfest/ grantändning.  
Trivselgrupp ansvarar per kalenderår: 
Nästkommande års( 2018)ansvariga:  
Ingen trivselkommitté kunde väljas till nästkommande år. 

• Grantändning och gransläckning: 
Helgen innan 1:a advent. Grantändning.  
Lördagen efter 20:e Knut. Gransläckning. 

   Arbetsgrupp:  
Göran Elofsson, Peter Gyllander, Tage Eriksson 

• Koordinera VA utbyggnaden. 
Arbetsgrupp: 
Lars Moberg, Lennart Storm, Henrik Fredriksson 

• Samarbete med kommunen.  
Lars Moberg är fortsatt ansvariga för detta. 

Årsmötet fattade beslut om verksamhetsplan enligt ovan. 
 

7. Val av styrelse: 
Kassör: Björn Svensson, 2 år (nyval) 
Sekreterare: Christina Gyllander, 2 år (omval) 
Ledarmöter:    
Albert Langenbach, 1 år (omval) 
Lennart Storm, 1 år (omval) 
 
Årsmötet fattade beslut om val enligt valberedningens förslag ovan. 

            Lars Moberg, ordförande: återstår 1 år på mandatperioden 
 
 

 



8. Formatering av styrelsen: 
Diskussion gällande ordförandeskap, sekreterare och kassör. 
Förslag, styrelsen konstituerar sig själv i dessa frågor. 
Årsmötet fattade beslut om förslag enligt ovan. 
 

9. Val av valberedning: 
Peter Gyllander, Eva Hamnebo och Göran Elofsson. 
Årsmötet fattade beslut om förslag enligt ovan. 
 

10. Övriga frågor. 
• Nytillkomna sommargäster bjuds in till sommarfesten samt informeras om 

Intresseföreningen. 
• Sommarfesten ska vara öppen för alla i Tössebäcken. 

 
11. Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
…………………………….  …………………………….. 
Christina Gyllander, sekreterare  Lars Moberg, ordförande 
 
 
Justeras:    Justeras 
 
…………………………………  ………………………………….. 
Eva Hamnebo   Björn Svensson 
 
 
 


